

Advieslijst van de commissie Samenleving/Middelen

Datum	27-01-2026
Tijd	19:30 – 21:29
Locatie	Belfort, Groote Markt 1 te Sluis
Voorzitter	L. Dekker
Griffier	mr. P.T.G. Claeijs

01 Opening

De voorzitter opent de vergadering hij meldt dat:

- Mevr. Tanghe wordt vervangen door dhr. Keijmel.
- Burgemeester mevr. Vermue, wegens andere verplichtingen, afwezig is.
- Wethouder dhr. Van Assche is eveneens afwezig.

Aanwezig zijn de commissieleden/raadsleden: dhr. S. Keijmel (Sluis Lokaal), dhr. R. Du Fossé (VVD), dhr. J.H.C. Butter (PvdA), mevr. A.M. Boeije (CDA), dhr. R.L. Eversdijk (SP), mevr. K. van Deursen (Nieuw Gemeentebelang), dhr. R.B.A. Beijersbergen (GL), mevr. Elfrink-Bliek (Lijst Babijn), mevr. I.C.F. Claerhoudt (FvD) en dhr. J.A. Quaak (Lijst Quaak).

Namens het college: wethouders dhr. C. Simons, mevr. P.E.M. van de Vijver-van Deursen en mevr. M. van Oostenbrugge-Bertou.

Namens het mt: mevr. S.I. de Kievit-Minnaert en dhr. P. Katsman.

02 Vaststelling van de agenda

Dhr. Keijmel wenst als voorzitter van de auditcie kort het woord te voeren bij agendapunt 09 – wijziging van de Financiële verordening en wenst in te gaan op de mail van afgelopen donderdag omtrent een tekstuele wijziging van agendapunt 08 – Rijk-Regiopakket.

N.a.v. de insprekers wordt voorgesteld om de volgende agendapunten naar voren te halen en te behandelen, iedere keer per agendapunt direct na de inspreker(s), gerelateerd aan de insprekers:

- agendapunt 5, raadsvoorstel Sportnota.
- agendapunt 8, raadsvoorstel rijk-regiopakket.

De leden gaan akkoord met het hiervoor gestelde.

03 Spreekrecht burgers

- Mevr. Paula Bokelaar van de RMDO over agendapunt 05, raadsvoorstel Sportnota.
- Mevr. Tonny Schoone over agendapunt 08, raadsvoorstel rijk-regiopakket.

- 05 **Voorstel tot het instemmen met de Sportnota gemeente Sluis 2026–2034: Sport als basis voor een gezond en actief leven**
De leden adviseren om het voorstel als A–stuk ter besluitvorming voor te leggen tijdens de besluitvormende raadsvergadering d.d. 5 februari 2026.
- 08 **Voorstel tot instemmen met het Rijk–Regiopakket in relatie tot de mogelijke komst van kerncentrales**
Wethouder mevr. Van Oostenbrugge geeft vooraf een nadere toelichting op het voorstel.
Zij verwijst naar de mail van afgelopen donderdag die verzonden is door de griffier.
Gehoord wethouder mevr. Van Oostenbrugge wordt voorgesteld om het voorstel, richting de vergadering van de gemeenteraad d.d. 5 februari a.s., als volgt te wijzigen:
Onder de alinea “governance”, pagina 3 het gedeelte vanaf “*We stellen voor een stuurgroep*” tot “*1 vertegenwoordiger van het Rijk, als belangenbehartiger vanuit Rijk*” als een mogelijke toekomstige invulling te lezen maar niet als een concreet voorstel wat nu aan u wordt voorgelegd. Het concept–raadsbesluit verandert hierdoor niet.
De leden gaan hiermee akkoord.
Dhr. Eversdijk, dhr. Beijersbergen en mevr. Elfrink adviseren vervolgens om het voorstel als B–stuk ter besluitvorming voor te leggen tijdens de besluitvormende raadsvergadering d.d. 5 februari 2026.
- 04 **Voorstel tot het vaststellen van de advieslijst van de vergadering van de commissie Samenleving/ Middelen van 2 december 2025**
Vooraf zijn er geen wijzigingsvoorstellen ingediend. De advieslijst wordt overeenkomstig vastgesteld.
- 06 **Voorstel tot het geven van een zienswijze op de ontwerp gemeenschappelijke regeling GGD en VR Zeeland**
Mevr. Elfrink adviseert om het voorstel als B–stuk ter besluitvorming voor te leggen tijdens de besluitvormende raadsvergadering d.d. 5 februari 2026.
- 07 **Voorstel tot het afgeven van een positieve zienswijze op de gemeenschappelijke regeling Sociaal Domein en Jeugdregio Zeeland**
De leden adviseren om het voorstel als A–stuk ter besluitvorming voor te leggen tijdens de besluitvormende raadsvergadering d.d. 5 februari 2026.
- 09 **Voorstel tot het vaststellen van de eerste wijziging van de Financiële Verordening Sluis 2025**
 - De voorzitter van de auditcommissie, dhr. Keijmel, brengt mondeling verslag uit n.a.v. de gehouden vergadering van de auditcie d.d. 26 januari jl. De tekstuele veranderingen hebben met name betrekking op het

budgetrecht en de verantwoording. De wijzigingen zijn in geel aangegeven en betreffen feitelijk technische wijzigingen.

- N.a.v. de vergadering van de auditcie van 26 januari jl. is er nog een gewijzigd voorstel geplaatst.

Mevr. Elfrink vraagt hoe vaak er personele mutaties boven de € 50.000 plaatsvinden. Wethouder Simons zal dit nagaan en het antwoord laten opnemen in de advieslijst (*het antwoord is per mail verzonden voorafgaand aan de raadsvergadering van 5 februari 2026*).

De leden adviseren om het voorstel als A- tuk ter besluitvorming voor te leggen tijdens de besluitvormende raadsvergadering d.d. 5 februari 2026.

10 Ingekomen stukken en mededelingen

10.a A-brieven (voor kennisgeving aannemen en in handen stellen van het college ter verdere afdoening)

- Dhr. Beijersbergen verzoekt om brief A6 – No plastic filter – terug te laten komen als D-brief.
- Dhr. Keijmel stoort zich soms aan het ongepaste taalgebruik van burgers onder de A-brieven. Hij adviseert het college om in de antwoordbrieven richting deze brieveschrijvers hier op te wijzen dat dergelijk taakgebruik ongepast is.

10.b B-brieven (zienswijzen, bezwaarschriften etc. De brieven komen in het vervolg van de procedure nog terug)

- De leden hebben geen opmerkingen.

10.c C-brieven (kennisnemen van de schriftelijke vragen van raadsleden)

- De leden hebben geen opmerkingen.

10.d D-brieven (kennisnemen van de antwoorden en mededelingen vanuit het college)

- Dhr. Keijmel vraagt om het onderwerp bij D8 – bestrijding Aziatische hoornaar –, onder de aandacht te brengen en dit onderwerp op te nemen op de actualiteitenlijst. Mevr. Claerhoudt wijst erop dat voor de bestrijding van deze exoot contact opgenomen kan worden met lokale imkers.
- Dhr. Butter vraagt bij D6 – aanpak WMO– naar de oorzaak van de wachttijden bij de WMO.
- Mevr. Elfrink vraagt bij D7 – Vitaal Oostburg–, onder het vierde bolletje of dit al eerder bekend was dat ZorgSaam zich zou terugtrekken.
- Mevr. Elfrink is bij D9 – behoud volwaardig ziekenhuis ZVL– verontwaardigd over het antwoord en verwijst daarbij naar eerdere ingediende moties van de fractie Lijst Babijn.
- Dhr. Quaak is teleurgesteld over de beantwoording verwoord in D6 – aanpak WMO. Hij zal hier nadere raadvragen over stellen.

- Dhr. DU Fossé haalt ook brief D6 aan en bij D3 – voortgang implementatie museumbeleid –. Hij vraagt of deze vertraging extra kosten met zich meebrengt.
- Wethouder mevr. Van de Vijver beantwoordt de gestelde vragen bij D6, D7, D9. Bij D3 geeft zij aan dat hier geen extra kosten mee gemoeid zijn.
- Wethouder mevr. Van Oostenbrugge beantwoordt de gestelde vragen n.a.v. D8

11 Actualiteitenlijst

- Aan de lijst wordt toegevoegd een terugkoppeling over de stand van zaken aangaande de wachtlijst bij de WMO.
- Het onderwerp mfc IJzendijke blijft erop staan.

12 Actuele ontwikkelingen vanuit het college

13 Actuele ontwikkelingen vanuit de Gemeenschappelijke Regelingen (Dethon/Collectief Vervoer)

- Wethouder mevr. Van de Vijver meldt dat er nog een raadsbrief komt over de begrotingswijziging van Dethon.

14 Rondvraag

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.

15 Sluiting

De voorzitter sluit, onder dankzegging, om 21.29 uur de vergadering.